

EVIDENCE

[Recorded by Electronic Apparatus]

[Texte]

Thursday, May 19, 1988

• 1108

The Chairman: Order. I believe I must begin by reading a letter from the Speaker:

Dear Colleague:

Pursuant to Standing Order 93.(2), this is to confirm your appointment as Chairman of the Legislative Committee on Bill C-264, An Act to amend the Criminal Code (instruments and literature for illicit drug use), in the place of Mr. Ernie Epp.

Yours sincerely, John A. Fraser.

I would ask for a motion that the committee proceed to consider its order of reference dated April 28, 1988, which reads as follows:

• 1110

ORDERED—That Bill C-264, An Act to amend the Criminal Code (instruments and literature for illicit drug use), now be read a second time and referred to a legislative committee.

Mr. Daubney: I so move.

Motion agreed to.

The Chairman: Under routine business we have the printing of issues. May I have a motion that the committee print 750 copies of its *Minutes of Proceedings and Evidence*?

Mr. Domm: I so move.

Motion agreed to.

The Chairman: There is also the question of authorizing the chairman to hold meetings in order to receive evidence and to authorize its printing when a quorum is not present, provided that three members be present, including the chairman, and in the absence of the chairman, the person designated to be chairman of the committee.

Mr. Grisé: I so move.

Motion agreed to.

The Chairman: Witness expenses: that reasonable travelling and living expenses be paid at the discretion of the chairman to witnesses who appear before the legislative committee in accordance with the policies laid down by the Board of Internal Economy.

Mr. Daubney: I so move.

Motion agreed to.

TÉMOIGNAGES

[Enregistrement électronique]

[Traduction]

Le jeudi 19 mai 1988

Le président: La séance est ouverte. Il faut d'abord que je lise la lettre du Président.

Cher collègue:

Conformément à l'article 93.(2) du Règlement, la présente a pour objet de confirmer votre nomination en qualité de président du Comité législatif sur le projet de loi C-264, Loi modifiant le Code criminel (documentation et instruments pour l'utilisation de drogues illicites); à la place de M. Ernie Epp.

Veuillez agréer mes salutations distinguées. John A. Fraser.

J'aimerais que quelqu'un fasse une motion pour que le Comité entreprenne d'étudier son ordre de renvoi du 28 avril 1988, libellé en ces termes:

IL EST ORDONNÉ—que le projet de loi C-264, loi modifiant le Code criminel (documentation et instruments pour l'utilisation de drogues illicites), soit maintenant lu une deuxième fois et déferé à un comité législatif.

M. Daubney: Je propose la motion.

La motion est adoptée.

Le président: À la rubrique des travaux courants il est d'abord question de l'impression des fascicules. Quelqu'un peut-il proposer une motion pour que le Comité fasse imprimer 750 exemplaires de ses *Procès-verbaux et témoignages*?

M. Domm: Je propose la motion.

La motion est adoptée.

Le président: Il faut aussi autoriser le président à tenir des réunions pour recevoir des témoignages on, en permettre l'impression en l'absence du quorum, pourvu que trois membres soient présents, dont le président ou, en son absence, son suppléant.

M. Grisé: Je propose la motion.

La motion est adoptée.

Le président: Dépenses des témoins. Que les frais raisonnables de déplacement et de séjour soient remboursés, à la discrétion du président, aux témoins qui comparaitront devant le Comité législatif, conformément aux politiques établies par le Bureau de régie interne.

M. Daubney: Je propose la motion.

La motion est adoptée.